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RozstrzygniÄ™ty zostaÅ‚ konkurs na prezesa Stadniny Koni Janów Podlaski. ByÅ‚em przekonany,
Å¼e wygra byÅ‚y senator PiS. StaÅ‚o siÄ™ inaczej. Wybrany zostaÅ‚ SÅ‚awomir Pietrzak, profesor
z Uniwersytetu Przyrodniczego w Lublinie. To niewÄ…tpliwie duÅ¼a niespodzianka. 

Jak oceniaÄ‡ ten wybór, oczywiÅ›cie w kontekÅ›cie tego, co wydarzyÅ‚o siÄ™ w najsÅ‚ynniejszej
polskiej stadninie. Mam na myÅ›li &bdquo;dobrÄ… zmianÄ™&rdquo;, w wyniku której wyrzucony i
obrzucony bÅ‚otem zostaÅ‚ wybitny hodowca i Å›wietny menedÅ¼er Marek Trela? Trudno o
jednoznacznÄ… opiniÄ™. Z jednej strony, SÅ‚awomir Pietrzak, którego dobrze znam z racji tego,
Å¼e udziela siÄ™ w polskim jeÅºdziectwie, a takÅ¼e na pograniczu Polski ZwiÄ…zek JeÅºdziecki
&ndash; Polski ZwiÄ…zek Hodowców Koni, jak równieÅ¼ dziaÅ‚aÅ‚ w ZwiÄ…zku TrakeÅ„skim w
Polsce, jest niewÄ…tpliwie koniarzem. Jedynym koniarzem w gronie czterech osób, jakie zostaÅ‚y
zakwalifikowane do finaÅ‚owej rundy konkursu na prezesa stadniny janowskiej. WiÄ™c lepiej, Å¼e
wybrany zostaÅ‚ on, a nie któryÅ› z trzech pozostaÅ‚ych kandydatów, gdyÅ¼ oni o hodowli koni, a
juÅ¼ arabskich zwÅ‚aszcza, pojÄ™cia mieÄ‡ nie mogli. ByÄ‡ moÅ¼e wybór SÅ‚awomira Pietrzaka
ma zwiÄ…zek ze sÅ‚owami, jakie swego czasu wypowiedziaÅ‚ minister Krzysztof Jurgiel, który
orzekÅ‚, Å¼e mamy w Polsce równie dobrych fachowców, jak ci odwoÅ‚ani. JeÅ›li tak, to jest to
strzaÅ‚ kulÄ… w pÅ‚ot. Nie ma w Polsce nikogo, kto wiedzÄ…, doÅ›wiadczeniem, dorobkiem,
mógÅ‚by równaÄ‡ siÄ™ z Markiem TrelÄ… i Jerzym BiaÅ‚obokiem (odwoÅ‚anym prezesem z
MichaÅ‚owa). Pierwsza nastÄ™pna w kolejnoÅ›ci osoba moÅ¼e stanÄ…Ä‡ za nimi, ale co najmniej 
piÄ™Ä‡ kroków z tyÅ‚u.Jednak jeÅ›li chodzi o hodowlÄ™ koni arabskich, SÅ‚awomir Pietrzak musi
stanÄ…Ä‡ jeszcze kilka kroków dalej. Nie jest i nigdy nie byÅ‚ hodowcÄ… koni arabskich. Jest
znawcÄ… hodowli, gÅ‚ównie koni póÅ‚krwi, a zwÅ‚aszcza trakenów, a to nie to samo. 
NiewÄ…tpliwie nie jest arabiarzem, bo ocenianie koni arabskich w zawodach sportowych
organizowanych dla koni tej rasy, jeszcze specjalisty od hodowli arabów z niego nie czyni.To tyle
jeÅ›li chodzi o plusy czy minusy tego wyboru, gdy oceniamy go pod kÄ…tem znajomoÅ›ci hodowli
koni arabskich. Czy SÅ‚awomir Pietrzak bÄ™dzie w stanie dobrze pokierowaÄ‡ tak duÅ¼ym
przedsiÄ™biorstwem? DuÅ¼o bÄ™dzie zaleÅ¼eÄ‡ od tego, czy Agencja NieruchomoÅ›ci Rolnych
pozwoli mu na samodzielnoÅ›Ä‡, czy teÅ¼ bÄ™dzie on tylko wykonawcÄ… jej poleceÅ„. Pierwszym
testem tego, bÄ™dzie kwestia drugiego czÅ‚onka zarzÄ…du. Drugim zaÅ›, kto bÄ™dzie miaÅ‚
prawo decydowaÄ‡ w sprawach czysto hodowlanych &ndash; dobór ogierów do klaczy, itp. Te dwie
decyzje personalne bÄ™dÄ… bardzo istotne nie tylko dla wizerunku nowego prezesa, ale przede
wszystkim dla janowskiej stadniny. TrochÄ™ niepokoi, Å¼e kol. Pietrzak nie ma doÅ›wiadczenia w
zarzÄ…dzaniu przedsiÄ™biorstwem. Jeszcze bardziej zaÅ› niepokoi inna, ale zwiÄ…zana z tym
sprawa.  OtóÅ¼ media od poczÄ…tku, jak tylko ujawnione zostaÅ‚y cztery nazwiska, w przypadku
prof. Pietrzaka podawaÅ‚y takÄ… oto informacjÄ™:Prof. SÅ‚awomir Pietrzak kieruje KatedrÄ…
Hodowli i UÅ¼ytkowania Koni Uniwersytetu Przyrodniczego w Lublinie. Jest teÅ¼ sÄ™dziÄ…
miÄ™dzynarodowym w ujeÅ¼dÅ¼eniu i WKKW i trenerem jeÅºdziectwa. No i mamy problem.
OtóÅ¼ SÅ‚awomir Pietrzak nie jest i nigdy nie byÅ‚ kierownikiem Katedry na Uniwersytecie w
Lublinie. Jest pracownikiem tejÅ¼e Katedry, a przez jakiÅ› czas kierowaÅ‚ PracowniÄ…
JeÅºdziectwa, niesamodzielnÄ… komórkÄ…, która razem z nim liczyÅ‚a 3 osoby.Jednym z
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warunków, jakie musieli speÅ‚niÄ‡ kandydaci na prezesa stadniny, byÅ‚o wykazanie siÄ™ pracÄ…
na stanowisku kierowniczym przez 7 lat. Czy kierowanie PracowniÄ… JeÅºdziectwa wyczerpuje ten
warunek &ndash; nie wiem. Nie wiem teÅ¼, jak dÅ‚ugo kol. Pietrzak kierowaÅ‚ tÄ… PracowniÄ…. 
SÄ… trzy moÅ¼liwoÅ›ci na wytÅ‚umaczenie tego, dlaczego w publicznym obiegu pojawiÅ‚a siÄ™
nieprawdziwa informacja, Å¼e SÅ‚awomir Pietrzak jest kierownikiem Katedry Hodowli i
UÅ¼ytkowania Koni na Uniwersytecie Przyrodniczym w Lublinie:W CV zÅ‚oÅ¼onym przez samego
kandydata sÄ… podane prawdziwe informacje (Å¼e jest pracownikiem wspomnianej Katedry i Å¼e
kierowaÅ‚, ale PracowniÄ… JeÅºdziectwa), ale media coÅ› przekrÄ™ciÅ‚y;W CV zÅ‚oÅ¼onym przez
samego kandydata sÄ… podane prawdziwe informacje, ale wÅ‚odarze ANR podajÄ…c je do prasy,
trochÄ™ &bdquo;podrasowali&rdquo; dorobek kandydata;Kandydat w swoim CV podaÅ‚
nieprawdziwÄ… informacjÄ™, Å¼e jest kierownikiem Katedry. Mam nadziejÄ™, Å¼e mamy do
czynienia z pierwszym przypadkiem, w najgorszym razie z drugim. Nie dopuszczam takiej
moÅ¼liwoÅ›ci, abyÅ›my mieli do czynienia z trzecim przypadkiem. PoniewaÅ¼ jednak sprawa jest
powaÅ¼na, apelujÄ™, aby Agencja NieruchmoÅ›ci Rolnych ujawniÅ‚a CV SÅ‚awomira Pietrzaka, a
wÅ‚aÅ›ciwie tylko ten fragment, gdzie podaÅ‚, jakÄ… funkcjÄ™ peÅ‚ni w Katedrze. To oczyÅ›ci
atmosferÄ™. Bo byÅ‚oby przykre, gdyby siÄ™ okazaÅ‚o, Å¼e rozstrzygniÄ™cie konkursu na
prezesa janowskiej stadniny, która nadal jest w centrum zainteresowania mediów, okazaÅ‚o siÄ™
falstartem.Marek Szewczyk
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